
Lv 4 – 14 Café Linsen 

Halvtidskursutvärdering Digital- och Datorteknik  
 
Närvarande, Carl Johansson, Simon Nilsson och Lars-Eric Arebrink. 
 
Lars-Eric började med att berätta lite om hur han tyckte att kursen gick, lite om skillnader 
från tidigare år och lite av vad som skulle komma att hända senare.  
 
Carl och Simon tog upp en del kommentarer från klassen: 

 
- Kursen har fått övervägande positiva kommentarer från klassen som till exempel 

o Att kursen är bra upplagd 
o Bra och pedagogiska föreläsningar  
o Bra tillgång till material 
o Bra hemsida 

- Mer konstruktiva kommentarer var ganska få men tillexempel   
o Att föreläsningarna ibland kunde bli lite mycket ”sitta och lyssna” 
o Att när det skulle pekas på något litet på tavla eller projektor så kan det 

ibland vara svårt att se. 
o Att det skulle vara skönt med ett facit till DigiFlisp boken. 
o Skulle vara bra med en sammanställning över alla rekommenderade 

övningsuppgifter. 
 

Dessa punkter diskuterades en bra stund. Hur de skulle kunna förbättras, svårigheterna i 
vissa moment och Lars-Eric's bild av det hela. T.ex. menar han att simulatorn är facit till 
arbetsboken, att testa själv och hitta felen är nyttigt. Lars-Eric vill trycka på att det är väldigt 
viktigt att man övar själv på uppgifterna och vill gärna ha mer frågor på lektionerna. 
 
Annat som diskuterades 

- Dålig närvaro på Consultation time 
- Uppgifterna är gamla men de fungerar bra  
- Nya labb 1 och 2 är på gång men dem kommer inte vi få ta del av.  
- Övergången mellan Flex- och Flis-datorn 
- Vidareutveckling av kurslitteratur och att använda mer teknik med mer 

avancerade utbildningsverktyg. Som t.ex. möjligheten att skapa en plattform 
för att kunna följa med i demouppgifter under föreläsningarna på sin 
surfplatta eller dator. 
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